

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, AUGUST 28, 2017 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Awarding of a contract for the construction of a dog run and nature path in the City of Côte Saint-Luc (C-04-17C)
3. Request by the Municipal Commission of Québec for Côte Saint-Luc City Council's formal opinion on a tax exemption request – 6880 Heywood – Côte Saint-Luc – Notice to the Municipal Commission of Québec of the City's objection
4. Adjournment of the meeting

M^e Frédérique Bacal
Assistant City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 28 AOÛT 2017 À 20H00

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Octroie d'un contrat pour la construction d'un parc à chien et une piste de nature dans la Ville de Côte Saint-Luc (C-04-17C)
3. Demande par la Commission municipale du Québec pour l'opinion formelle du conseil municipal de Côte Saint-Luc sur une demande de reconnaissance aux fins d'exemption de toute taxe foncière – 6880, chemin Heywood – Côte Saint-Luc – Avis à la Commission municipale du Québec de son objection
4. Ajournement de la séance

M^e Frédérique Bacal
Assistante-greffière